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                                     PLE DE L’AJUNTAMENT D’ALMENAR 
                                                               Nº 19 

ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 

EL DIA 12 DE JULIOL DE 2018 

 
LLOC DE CELEBRACIÓ: Casa de la Vila. Almenar 

DATA: 12 de juliol de 2018 
HORA D’INICI: 20.15 h. 

HORA  DE FINALITZACIÓ: 21.45 h. 
CARÀCTER: Ordinària 

CONVOCATÒRIA: Primera 
 
 

 

ORDRE DEL DIA 
 
1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.- 
 
2.- MODIFICACIÓ DE CRÈDIT (EXP. 419/2018).- 
 
3.- TANCAMENT I LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST (EXP. 181/2018).- 
 
4.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
 
 

 

 

  

 

  

 

 
 

 

   

 

 

Almenar, 12 de juliol de 2018 
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MEMBRES DE LA CORPORACIÓ ASSISTENTS: 
 Alcaldessa 

Ma Teresa Malla Aige 
Tinents d’Alcalde:  

Ferran Sánchez Cuenca 
Carles Ferrer Martínez 
Montserrat Carbonell Larrull 

 Regidors: 
Raül Malla Ballesté 
Salvador Sarroca Barrull 
Joan Ibars Palau 
Carme Payró Bisart 
Juan Carlos Buchaca Colell 
Jordi Malla Esqué  
Laia Cequiel Mir  

 Secretari-Interventor: 
Jose Luis Aspa Cortinat 

 
 
 
 
 

ORDRE DEL DIA: 

 
 
 

MEMBRES DE LA CORPORACIÓ ABSENTS:  
 
 

  

Una vegada verificada pel Secretari la constitució vàlida de l’òrgan, el President obre la 
sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia 

 
 
1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.- 
 
Sotmesa al Ple l’aprovació de l’esborrany d’acta corresponent a la sessió ordinària de 9 
d’abril de 2018, el Sr. Ibars manifesta que els regidors del seu grup votaran en contra per 
considerar que hi ha moltes aportacions subjectives que no els son favorables a ells.  
 
A tall d’exemple cita la resposta que va donar la Sra. Alcaldessa al punt primer, (aprovació 
de l’acta anterior), referint-se a la modificació num. 4 del POUM que consta en acta: 
“Concretament, en relació a la modificació num. 4 del POUM, el plànol que consultava el 
Sr. Ibars no era el que corresponia a la modificació”. El Sr. Ibars considera que no és 
correcta la redacció perquè sembla que és ell el culpable de l’error.  
 
La Sra. Alcaldessa ratifica la seva resposta i demana que els detalls tècnics els consultin 
al tècnic municipal.  
 
Sotmesa l’acta a la votació, s’aprova per sis vots a favor i cinc en contra (els dels regidors 
d’ASPV).  
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2.- MODIFICACIÓ DE CRÈDIT (EXP. 419/2018).- 
 
La Sra. Alcaldessa explica el contingut de la modificació num. 2/2018 respecte a les 
despeses addicionals i la seva financiació. 
  
El Sr. Ibars demana els següents aclariments:  
 
- Pregunta pel destí que es pensa donar al solar adquirit al C/ Arroquetes. 
La Sra. Alcaldessa contesta que, de moment, per aparcament.  
 
- En relació a la despesa per a promoció turística pregunta si hi ha prevista alguna 
actuació concreta. 
La Sra. Alcaldessa contesta que està prevista una reunió per la setmana que ve amb la 
persona que assessora a l’equip de govern en aquest tema per establir un seguit 
d’actuacions.  
 
- Pregunta per l’adquisició d’un vehicle elèctric que substitueix la despesa prevista en una 
màquina per la neteja de carrers. 
Explica el Sr. Sánchez que l’adquisició d’aquest vehicle forma part d’un pla més ampli de 
política ecològica. 
La Sra. Alcaldessa afegeix que el tema de la neteja es pot solucionar millor contractant 
gent, amb la qual cosa s’aconsegueix també que hi hagi gent que s’hi guanyi la vida. 
El Sr. Buchaca afegeix que les forts pendents dels carrers d’Almenar fan que la màquina 
netejadora no sigui la millor opció. 
  
El Sr. Ibars demana que es faci alguna cosa amb la neteja dels carrers, perquè hi ha 
moltes queixes de que estan bruts.  
 
- En relació a l’arranjament de camins amb àrids reciclats pregunta el Sr. Ibars on s’han 
col·locat. 
El Sr. Sarroca contesta que s’està preparant ara l’actuació i es col·locaran àrids reciclats 
segons les necessitats de cada camí. 
El Sr. Ibars demana que se’ls avisi per veure les obres quan s’executin.  
 
- Pregunta el Sr. Ibars com s’ha aconseguit la subvenció per a la catifa de rítmica. 
El Sr. Sánchez contesta que es va fer una gestió davant de la Diputació i es va obtenir 
una subvenció directa.  
 
- Pregunta per què s’ha eliminat el projecte de rutes turístiques. 
El Sr. Raül Malla contesta que no es va obtenir la subvenció demanada i sense subvenció 
resultava massa car. S’estan mirant altres opcions.  
 
- En relació a l’eficiència energètica el Sr. Ibars pregunta si es fa algun projecte a part del 
PAESC. 
La Sra. Alcaldessa contesta afirmativament: S’està fent per als edificis de l’escola, 
Ajuntament, làmperes LEDS, etc. que fa “La Llena”  
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El Sr. Ibars diu que els regidors d’ASPV votaran en contra per considerar que una 
modificació tan gran a mig any manifesta una manca de planificació. Els projectes que 
s’inclouen ara s’haurien tingut que incloure al pressupost inicial.  
 
La Sra. Alcaldessa contesta que moltes coses no es poden incloure al pressupost inicial 
per manca de recursos i sí posteriorment finançant-les amb romanent de tresoreria.  
 
Sotmesa la proposta a votació, dona el següent resultat: 
Vots a favor................... SIS (6)  
Vots en contra................ CINC (5)  
 
Per tant, el Ple, ACORDA:  
 
PRIMER.- Aprovar inicialment l'expedient 419/2018 referent a la modificació de crèdits al 
pressupost vigent, núm. 2/2018, que presenta el següent resum:  
 
Estat de despeses:  
Baixes de crèdits.......................................... -64.000  
Crèdits extraordinaris.................................. 131.027,42  
Suplements de crèdits................................. 295.128,24  
TOTAL....................................................... 362.155,66  
 
Estat d'ingressos:  
Baixes en ingressos inicials........................... -43.200  
Majors ingressos..........................................231.447,22  
Remanent de tresoreria............................... 173.908,44  
TOTAL....................................................... 362.155,66  
 
SEGON.- Sotmetre'l a informació pública pel termini de quinze dies durant els quals es 
podran presentar reclamacions i suggeriments que hauran de ser resoltes pel Ple en el 
termini d'un mes.  
 
TERCER.- L'aprovació inicial esdevindrà definitiva sense necessitat de nou acord exprés 
cas de no presentar-se al·legacions dintre del termini d'informació pública.  

 
 
 

3.- TANCAMENT I LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST (EXP. 181/2018).- 
 
En compliment del que disposa l’art. 193.4 del R.D. Legislatiu 2/2004, de 5 de març, es 
dona compte al Ple de la Liquidació del Pressupost General Municipal aprovada per 
Decret de l’Alcaldia num. 17/2018.  
La Corporació resta assabentada.  
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4.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
El Sr. Ibars formula les següents preguntes:  
 
1. Com està el tema del plet sobre l’adquisició de terrenys de l’escola. 
La Sra. Alcaldessa comunica que hi va haver una sentència favorable a l’Ajuntament del 
TSJ de Catalunya que ara està pendent del recurs presentant pels propietaris davant el 
Tribunal Suprem.  
 
2. Pregunta si s’ha fet alguna cosa en relació als problemes de les obres d’urbanització de 
Sant Sebastià. 
Contesta la Sra. Alcaldessa que s’ha adreçat una carta a la toma de reg per considerar 
que els problemes al paviment provenen de la toma.  
 
3. Demana que es parli amb l’empresa que fa les obres de la nova escola perquè els 
camions ocasionin el mínim de molèsties possibles als veïns. 
La Sra. Alcaldessa contesta que ja s’està en contacte amb l’empresa i en son conscients.  
 
4. Recorda que van demanar l’accés lliure per al frontó i es va quedar pendent de decidir. 
El Sr. Sanchez informa que el frontó ja és d’accés lliure i al setembre s’estudiarà si el 
pàdel és gratis o no i, en el seu cas, el preu a cobrar, ja que ara hi ha abonaments vigents 
i en el cas de cobrar, l’Ajuntament haurà d’aprovar l’ordenança corresponent.  
 
5. Pregunta si s’ha decidit ja el sistema per tancar al trànsit el camí del riu. 
Contesta la Sra. Alcaldessa que encara no. Tots els sistemes tenen inconvenients.  
 
6. Pregunta en quin punt es troba la gestió urbanística del polígon industrial. 
La Sra. Alcaldessa contesta que, de moment, s’hi està portant la llum i s’ha aconseguit el 
vistiplau d’Urbanisme per fer-ho per fases. Al setembre es faran reunions amb les 
propietaris implicats. 
 
7. Diu que hi ha queixes pel soroll del local social on es fan festes fins a molt tard. 
Contesta el Sr. Ferrer que s’han produït en events privats per als que s’ha cedit el local, 
però ara es limitarà el seu ús a l’Ajuntament i associacions del poble. 
  
8. Pregunta sobre com està el “Parc Màgic”. 
La Sra. Alcaldessa contesta que de moment s’està acondicionant l’espai i després es 
treballarà en els continguts.  
 
La Sra. Payró formula les següents preguntes:  
 
1. Està previst ajudar a l’associació animalista? 
La Sra. Alcaldessa contesta que ja se’ls ajuda en moltes de els seves despeses i està 
previst acondicionar un espai per als gossos davant el parc de bombers.  
 
2. En relació a l’escola nova, s’ha fet alguna reunió ara que ha canviat el Delegat del 
Departament? 
La Sra. Alcaldessa contesta que s’ha contactat amb ell i es mantindrà una reunió al 
setembre.  
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El Sr. Buchaca fa les següents preguntes: 
 
1. Planteja la necessitat de fer alguna actuació per a controlar la fauna salvatge, com ara 
els conills que fan molt mal. 
La Sra. Alcaldessa contesta que estem en contacte amb el DARP i que només cal 
demanar-ho perquè facin les batudes que calgui.  
 
2. Pregunta per què no s’utilitza més la màquina picadora que té l’Ajuntament. 
El Sr. Sarroca contesta que el problema és la manca de personal per portar-la: només hi 
ha dos tractoristes en plantilla i aquests han d’atendre moltes feines.  
 
3. Demana que es revisi la normativa que obliga a col·locar aspersors a un mínim de 50 
cm del camí perquè ho considera insuficient. 
Proposa obligar als nous regs a una distància superior i als instal·lats donar-los uns anys 
perquè ho canviïn. 
 
4. Pregunta en quin punt es troba el pont Almenar-Algerri. 
Contesta la Sra. Alcaldessa que està pendent de l’autorització de Confederació 
Hidrogràfica de l’Ebre.  
 
5. En relació al contracte del guarda rural pregunta si els serveis dintre del casc urbà hi 
estan compresos o es fan a part. 
La Sra. Alcaldessa contesta que son objecte d’un contracte a part.  
 
La Sra. Cequiel formula les següents preguntes:  
 
1. S’ha fet alguna valoració sobre l’eficàcia de la concessió de guals? 
La Sra. Alcaldessa contesta que al no tenir servei de grua l’únic que es pot fer es 
sancionar als infractors. 
 
2. Demana que es valori la reserva d’aparcament per a la farmàcia considerant que s’ha 
acabat privatitzant un tros de carrer que no serveix per a res.  
 
El Sr. Ibars, finalment, pregunta qui paga els uniformes del guarda rural i l’agutzil, perquè 
han vist alguna factura molt cara. Contesta la Sra. Alcaldessa que paga l’Ajuntament i la 
despesa es controla.  
 
Demana també que es torni a instal·lar un aparcament per a bicis al pavelló.  
 
Felicita a l’equip de govern per la implantació de l’administració electrònica que facilita 
l’accés a la documentació municipal.  
 
Pregunta com està el concurs per a la contractació del servei de neteja. El Sr. Sánchez 
contesta que ja està preparat i aviat sortirà a licitació. 
El Sr. Ibars demana que, en vista a la recollida porta a porta, al Plec es prevegi exigir a 
l’adjudicatari que faci la classificació de residus.  
 
Abans de finalitzar la sessió, la Sra. Alcaldessa fa constar l’agraïment de la Corporació a 
la família Grau-Cosialls i a la família Moreno per la seva cessió d’estris per al museu o per 
a casa Seró quan s’arregli.  
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També als germans Marc i Lluis per la donació d’un carro de reg per al vaixell de la bassa 
així com a la Colla La Lifara per la construcció d’aquest vaixell.  
 
El Sr. Raül Malla fa constar la felicitació de la Corporació a Ricard Perpinyà, estudiant de 
4art. d’ESO de l’INS d’Almenar, per la beca obtinguda del programa “Joves i Ciència” que 
apropa la experimentació i la ciència als joves, de les quals se’n van donar 50, 4 a la 
província de Lleida, i, d’aquestes, una a un d’Almenar. 
  
Felicita també a l’equip format per la Martina Perpiñà, la Núria Vidal i l’Otger Gonzalez, 
alumnes de l’INS d’Almenar, que van ser guanyadors del programa radiofònic “Picalletres”  
 
La Sra. Payró demana que quan hi hagi algun acte relacionat amb esdeveniments com 
aquests s’avisi també als regidors d’ASPV.  
 
Seguidament s'aixeca la sessió essent l'hora i data assenyalades a l'encapçalament. 
 
Vist i plau,                                                                                                               En dono fe, 
L’ALCALDESSA,                                                                                                   EL SECRETARI, 
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